
 
 

 

 

 
           Oslo 06.05.2022  

Protokoll  
 
Styremøte #5/2022  
Scandic Sjølyst 
 
 
Til stede:  
President     Mona Adolfsen  
Visepresident    Eivind R. Solberg  
Styremedlem Teknisk hurtigløp  Gunnar Lødding  
Styremedlem Teknisk kunstløp  Christine Isaksen  
Styremedlem Teknisk kortbane  Christian Pedersen 
Styremedlem     Sissel Borgen  
Styremedlem     Anna Solberg  
Styremedlem Bredde    Henning Hagelund  
Varamedlem Teknisk kunstløp  Espen Røtterud Runås  
Varamedlem styret    Monica Semb  
Generalsekretær    Håkon Dahl  
 
Forfall:  
Varamedlem Teknisk kortbane  Frode Midjo  
Varamedlem Teknisk hurtigløp  Torbjørn Sørli  
Varamedlem bredde    May Alice Aannø  
 
Protokollfører: Håkon Dahl  

 

Agenda 

 

25/2022 

Protokoll styremøte 4/2022 

Vedtak: 

Protokoll fra styremøte 4/2022 godkjennes. 

 

26/2022 



 
 

 

 

Ledermøte 

59 påmeldte til ledermøte, inkludert styre og adm. Styret må ta en vurdering på formatet og 

oppsettet for ledermøtet for fremtiden.  

Gjennomgang av program og plan.  

Til orientering 

 

27/2022 

ISU-congress 2022 

ISU har tatt brevet sendt fra 21 nasjoner til vurdering. De har likevel ikke valgt å utestenge 

RUS/BLR fra kongressen. Saken skal tas opp på kongressens første dag.  

Valgkampen er i gang. Mona er godt i gang med møter og sonderinger.  

Det blir to viktige aldersforlag på kongressen. Ett forslag på å øke aldersgrensen i ISU-verv til 

80 år. Det andre er initiert av NSF om å øke aldersgrensen for utøvere fra 15 til 17 år. Dette 

er støttet av ISU.  

Vedtak:  

Delegatene til kongressen ber om mandat til å ta løpende vurderinger underveis i 

kongressen, og stemme deretter. Styret gir sin tilslutning.  

 

28/2022 

Parasatsning i NSF 

Vi forbereder en søknad til Extra-stiftelsen med søknad om finansiering av en 50%-stilling + 

finansiering av satsning.  

Vedtak: 

Styret støtter dette initiativet, og ber adm. om å holde styret orientert.  

 

 

 



 
 

 

 

Evt. 

Utvikling av påmelding og poeng/tidtakersystem i våre grener. Kunstløp jobber med å utvikle 

systemet. Hurtigløp jobbe med et nytt system.  

 

 

Neste møte: 20. juni kl 20.00 - Teams 

 

 


